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PROTOKÓŁ Nr X/2024 

z X Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 30 grudnia 2024 r. (poniedziałek) w sali 

konferencyjnej GOKSiT w Korycinie, w godz. 10.00 – 11.30 pod przewodnictwem pani 

Emilii Lengiewicz – Przewodniczącego Rady Gminy Korycin.  

 

 

Stan Rady Gminy – 15 radnych 

Obecnych – 14 radnych  

zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą załącznik do oryginału protokołu z Sesji Rady 

Gminy. 

 

Radni obecni: 

1. Pan Burak Jerzy 

2. Pani Chwiećko Iwona 

3. Pan Chwiećko Piotr 

4. Pani Ciuchna Agnieszka 

5. Pan Paweł Giaro 

6. Pan Gliński Maciej 

7. Pan Gołkowski Marek 

8. Pani Kimborowicz Inga 

9. Pani Lengiewicz Emilia 

10. Pan Rutkowski Janusz 

11. Pan Tołoczko Krzysztof 

12. Pan Urban Kazimierz 

13. Pani Wasilewska Julita 

14. Pani Zdanewicz Joanna 

Radna Rutkowska Małgorzata usprawiedliwiła swoją nieobecność. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Mirosław Lech – Wójt Gminy  

2. Pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

3. Pani Wiktoria Pruszyńska – Sekretarz Gminy 

4. Pani Urszula Wynimko – protokolantka posiedzenia 

  

 Obrady X Sesji Rady Gminy Korycin rozpoczęła pani Emilia Lengiewicz – 

Przewodniczący Rady Gminy Korycin. 

 Na początku obrad sesyjnych pani przewodnicząca serdecznie powitała państwa 

radnych  oraz wszystkie osoby obecne na sali obrad. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na stan 15 radnych w obradach sesyjnych uczestniczy w tej chwili 14 radnych, 

zatem obrady są prawomocne, gdzie Rada może obradować i podejmować stosowne uchwały. 

Przypomniała, że zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

uchwały zapadają zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu Rady w głosowaniu jawnym. Zatem dzisiejsze uchwały powinny być w ten sposób 

podjęte.  

Pani przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej Sesji został Państwu 

radnym doręczony. 
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Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego, porządku obrad X Sesji Rady 

Gminy Korycin. Na podstawie wykazu z głosowania imiennego pani przewodnicząca 

stwierdziła, iż w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na 

podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad X Sesji 

Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania stanowi załącznik 

do protokołu z obrad sesyjnych). 

 

Oto treść przyjętego porządku obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Korycin. 

2. Przyjęcie porządku dziennego X Sesji Rady Gminy Korycin. 

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Gminy odbytej dnia 5 grudnia 2024 roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Korycin w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Korycin - 

Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 30 grudnia 2024 r. w powyższej 

sprawie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2025 rok - 

Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 30 grudnia 2024 r. w powyższej 

sprawie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu 

na 2025 rok - Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 30 grudnia 2024 

r. w powyższej sprawie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 

rok - Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 30 grudnia 2024 r. w 

powyższej sprawie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji na 2025 rok - Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 30 grudnia 

2024 r. w powyższej sprawie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi - Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy 

Korycin z dnia 30 grudnia 2024 r. w powyższej sprawie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Korycin na rok 2025 - 

Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 30 grudnia 2024 r. w powyższej 

sprawie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Korycin na lata 2025 – 2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2025 - 2035 - Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 30 grudnia 

2024 r. w powyższej sprawie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2024 rok - 

Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 30 grudnia 2024 r. w powyższej 

sprawie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na 

lata 2024 – 2033 - Uchwała Nr X/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 30 grudnia 

2024 r. w powyższej sprawie. 

15. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez państwa radnych na poprzedniej Sesji Rady 

Gminy Korycin. 
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16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 3/ Pani przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z proponowanym porządkiem obrad Rada 

Gminy Korycin winna przyjąć protokół z IX Sesji Rady Gminy odbytej dnia 5 grudnia 2024 

roku. Przypomniała, że był on wyłożony do wglądu państwa radnych w Urzędzie Gminy 

Korycin oraz zamieszczony w BIP Urzędu Gminy, każdy z radnych miał prawo wcześniej 

zapoznać się z jego treścią, wnieść uwagi, poprawki, które w drodze głosowania jawnego 

mogłyby być przyjęte bądź odrzucone przez Radę Gminy po uprzednim wysłuchaniu 

protokolanta. 

 

Pani przewodnicząca obrad zarządziła przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z IX Sesji. Na podstawie wykazu z głosowania imiennego stwierdziła, iż w głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca obrad 

stwierdziła, iż protokół z obrad IX Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 5 grudnia 2024  

został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu z 

obrad sesyjnych). 

 

 

Ad. 4/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrał pan Mirosław Lech – 

Wójt Gminy Korycin i przedstawił sprawozdanie Radzie Gminy ze swojej działalności w 

okresie międzysesyjnym. 

 

„W okresie od IX Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 5 grudnia 2024 roku do dnia 30 

grudnia 2024 roku realizowałem wspólnie z pracownikami Urzędu Gminy i gminnych 

jednostek organizacyjnych oraz osobiście  następujące zadania: 

 Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w ramach nadzoru 

Wojewodzie Podlaskiemu oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały Rady 

Gminy Korycin podjęte podczas obrad IX Sesji Rady. 

Uchwały Rady Gminy zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy Korycin. 

1. 10 grudnia wziąłem udział w IX posiedzeniu Zarządu Związku Powiatowo- Gminnego 

Koryciński. Posiedzenie dotyczyło między innymi  udzielenia pełnomocnictwa łącznego w celu 

realizacji umowy zawartej dnia 27 września 2024 r. dotyczącej realizacji zadania pn. inwestycji 

„Modernizacja infrastruktury społecznej szpitala funkcjonującego na terenie powiatu 

sokólskiego”, część I zamówienia remont pomieszczeń oddziału położniczo-ginekologicznego 

w SP ZOZ w Sokółce. 

2. W dniu 11 grudnia prowadziłem spotkanie online posiedzenia zespołu ds. obszarów 

wiejskich wsi i rolnictwa KWRiST. Omawialiśmy: Projekt ustawy o Krajowym Rejestrze 

Oznakowanych Psów i Kotów, Projekt rozporządzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi 

zmieniającego rozporządzenie w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania oraz 

wypłaty pomocy finansowej na operacje typu „Scalanie gruntów” w ramach poddziałania 

„Wsparcie na inwestycje związane z rozwojem, modernizacją i dostosowywaniem rolnictwa i 

leśnictwa” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 oraz Projekt 

rozporządzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi zmieniającego rozporządzenie w sprawie 

szczegółowych warunków i trybu przyznawania oraz wypłaty pomocy finansowej na operacje 

typu „Zarządzanie zasobami wodnymi”. 



4 
 

Tego samego dnia odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Biom. 

Uczestniczyłem także w spotkaniu z Panią Katarzyną Pełczyńską- Nałęcz- Minister Funduszy 

i Polityki Regionalnej Polski. Uzyskałem wiele informacji dot. bieżącego ukierunkowania i 

wykorzystania środków z UE, jak również w szerszej i dalszej perspektywie. Zwracałem uwagę 

głównie na problemy dot. rozwoju obszarów wiejskich, w czasie obecnym, jak też w kontekście 

planu rozwoju Polski na kolejne dziesięć lat. 

3. 12 grudnia spotkałem się z mieszkańcami wsi Łosiniec. Rozmawialiśmy o możliwościach 

wspólnego rozwiązania problemów i potrzeb. Ustaliliśmy strategię działania na najbliższy czas. 

4. W dniu 13 grudnia w Turośni Kościelnej odbyło się spotkanie dotyczące funkcjonowania 

oraz bieżących problemów związanych z działalnością spółki Wodociągi Podlaskie Sp. Z O.O 

5. 16 grudnia w związku z tragiczną śmiercią trzech nastoletnich mieszkańców naszej gminy, 

ogłosiłem trzydniową żałobę na terenie gminy. 

Tego dnia odbyło się również spotkanie z mieszkańcami wsi Wojtachy dot. wprowadzenia 

czasowej organizacji ruchu na skrzyżowaniu dróg DK8, droga powiatowa w kierunku 

Jasionówki i droga gminna do wsi Wojtachy w związku z planowana przebudowa skrzyżowań 

w Krasnem Folwarcznym i Wojtachach. 

6. W dniu 20 grudnia zakończono i odebrano prace przy budowie drogi Mielniki-Olszynka. 

Inwestycja kosztowała 2,78 mln złotych w 80% dofinansowana z dotacji budżetu państwa. 

7. Podpisałem umowę na wykonanie usługi w ramach zadania pn. „Świadczenie usług w 

zakresie przewozu uczniów do szkół na terenie Gminy Korycin w formie zakupu biletów 

miesięcznych i jednorazowych w 2025r” z firmą Regularny Przewóz Osób Ryszard Grzywacz. 

8. Podpisałem także umowę na  usługę żywieniową polegającą na przygotowaniu i dostawie 

gorących posiłków uczniom SP  oraz dzieciom w Przedszkolu, z firmą Biesiada Weselna 

Bienasz i Wspólnicy Spółka Jawna. 

9 . W dniu 23 grudnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu oraz 

Komisji Rewizyjnej. 

10 . Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji.” 

 

Radna Emilia Lengiewicz zadała pytanie dot. centralnego rejestru psów i kotów – czy wiąże 

się to z dodatkową odpłatnością.  

 

Wójt – My jesteśmy zainteresowani głównie rejestrem psów. Nie poradzimy sobie z 

bezdomnością zwierząt, jeżeli w całym kraju nie zostanie wprowadzony ten rejestr. Niektóre 

gminy czipują zwierzęta we własnym zakresie, ale jest to działanie doraźne. Zapis ustawy mówi 

o obowiązku, który będzie wprowadzony w przeciągu 3 lat. Koszty związane z czipowaniem 

będą spoczywały na barkach właścicieli. To definitywnie ureguluje kwestie bezdomności, 

ponieważ każdy właściciel odpowiada za swoje zwierzęta. Nie wiąże się to z żadnymi kosztami 

ponoszonymi przez samorząd. Rolnicy mają zwolnienie z podatku od psów. W przypadku 

naszej gminy nie wprowadzamy podatku od psów. Podatek to zupełnie inna kwestia niż rejestr, 

który jest ukierunkowany dla dobra tych zwierząt. Jeżeli zwierzę nie ma właściciela, nie można 

go określić, to pojawiają się porzucenia, zaniedbania. 

 

Radna Inga Kimborowicz – czy obowiązek czipowania wiąże się z obowiązkiem prowadzenia 

przez urząd ewidencji? 

 

Wójt – Nie, ewidencja będzie centralna. Rejestr ma przygotować Ministerstwo Cyfryzacji. 

Przewidywany koszt, to ok 28 mln zł, ale będzie to spoczywało na barkach ministerialnych. 

Nie byłoby rozsądne, gdyby każda gminy taki rejestr prowadziła samodzielnie. W założeniach 

ustawy mamy mieć dostęp do tego rejestru, żeby móc zweryfikować zwierzę, które zostanie 

odłowione na terenie gminy.  
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Radna Agnieszka Ciuchna -  Na razie jest założenie, że tylko koty rasowe, co będzie z tymi 

wolnożyjącymi? Na wsi będzie to duży problem, żeby te koty złapać i zaczipować.  

 

Wójt -Wiemy, że koty są innym problemem niż psy. Nie stwarzają większego zagrożenia dla 

dzieci czy innych osób. W tym projekcie ustawy mówi się o kotach rasowych. Sprawa jest 

otwarta, wiemy że zapisy ustawy będzie trzeba weryfikować, zmieniać w momencie, kiedy 

zacznie się realizować te obowiązki. Dla nas najistotniejsze są psy, to jest faktyczny problem 

oraz duże koszty dla samorządu. W zamówieniach publicznych zazwyczaj zgłasza się jedna 

firma, z kwotą 7 tys. miesięcznie, więc są to olbrzymie koszty. Nie ma zbyt wielu podmiotów 

zajmujących się taką działalnością. Problem jest powszechny w całym kraju i tylko centralny 

rejestr może go rozwiązać.  

 

Ad. 5/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Korycin. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Odczytano opinię Komisji Gospodarki i Budżetu. 

 

Wójt – Szanowni Państwo chciałbym Was poinformować, że tą kontrowersyjną odprawę, którą 

otrzymałem po zakończeniu pełnienia funkcji Wójta, zwróciłem na rzecz budżetu gminy. Z 

tego co prawnicy stwierdzili była ona słuszna na dzień kiedy była przekazywana przez Urząd 

Gminy, natomiast w momencie kiedy objąłem funkcję Wójta Gminy Korycin ponownie 

również moim zdaniem nie powinienem jej przyjąć. Dlatego też dokonałem zwrotu i nie widzę 

żadnego problemu. Nie pracuję dla pieniędzy, a przede wszystkim dla dobra naszej 

społeczności.  

 

Radna Inga Kimborowicz – Jeżeli nastąpił zwrot odprawy, to my jako radny nie musimy 

zmienić uchwały budżetowej, kiedy zwiększają się dochody? 

 

Skarbnik Gminy – Nie, ponieważ potrzebne zmiany budżetowe i limity na wydatki wtedy są 

potrzebne kiedy musimy wypłacić te pieniądze. Jeżeli pieniądze wpływają do budżetu to 

zmniejszają wydatki z budżetu, a więc plan na podziałce klasyfikacji będzie po prostu nie 

wykonalny w całości.  

 

Radna Inga Kimborowicz – Chciałabym dla Państwa radnych podać do wiadomości. Podczas 

posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu otrzymaliśmy informacje o wynagrodzeniach 

Wójtów w Burmistrzów w sąsiednich gminach. Chciałabym tylko powiedzieć dla Państwa 

radnych, że sprawdziłam w Internecie dochody bieżące i majątkowe również w tych gminach. 

Z tej informacji wynika, że gmina Korycin ma najmniej dochodów bieżących i majątkowych, 

więc nie wiem czy warto w takim przypadku porównywać się do ościennych gmin.   

 

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw 

zagłosowała 1 radna, wstrzymała się 1 radna. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Korycin. 
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UCHWAŁA NR X/36/2024 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Korycin 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

Ad.6/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Gminy na 2025 rok. 

  

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Gminy na 2025 rok. 

 

 

UCHWAŁA NR X/37/2024 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2025 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

Ad.7/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 

Gospodarki i Budżetu na 2025 rok. 

  

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Gospodarki i Budżetu na 2025 rok 

 

 

UCHWAŁA NR X/38/2024 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu na 2025 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.8/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2025 rok. 
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Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

 

 

UCHWAŁA NR X/39/2024 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

 

 

Ad.9/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok. 

  

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok. 

 

 

UCHWAŁA NR X/40/2024 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.10/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

  

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

 

UCHWAŁA NR X/41/2024 RADY GMINY KORYCIN 
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z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

 

Ad.11/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Korycin na rok 2025.  

 

Skarbnik Gminy omówił projekt uchwały.  

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Korycin na rok 2025. 

 

UCHWAŁA NR X/42/2024 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Korycin na rok 2025 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.12/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2025 – 2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2025 – 2035. 

 

Skarbnik Gminy omówił projekt uchwały.  

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2025 – 2035 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2025 – 2035. 

 

UCHWAŁA NR X/43/2024 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2025 – 

2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2025 - 2035 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 
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Ad.13/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2024 rok. 

 

Skarbnik Gminy omówił projekt uchwały.  

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Korycin na 2024 rok. 

 

UCHWAŁA NR X/44/2024 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2024 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.14/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 2033 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2024-2033. 

 

Skarbnik Gminy omówił projekt uchwały.  

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 2033 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2024-2033. 

 

UCHWAŁA NR X/45/2024 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 2033 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2033 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.15/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrała pani Wiktoria 

Pruszyńska – Sekretarz Gminy i przedstawiła odpowiedzi na pisemne wnioski zgłoszone przez 

radnych gminy na poprzedniej Sesji Rady. 

 

Ad.16/  Radna Inga Kimborowicz poprosiła Pana Wójta o dokładniejsze informacje dot. 

spotkania w Wodociągach Podlaskich oraz dopytała co z wozem asenizacyjnym. 

 

Wójt Gminy udzielił obszernej odpowiedzi.  
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Radna Inga Kimborowicz zwróciła się do radnych z prośbą o zastanowienie się czy nie 

powinniśmy środków z podatku od nieruchomości od Wodociągów Podlaskich przekazać na 

zakup wozu asenizacyjnego. Przedstawiła również sprawozdanie z posiedzeń Związku 

Kumiałka-Biebrza.  

 

Radna Emilia Lengiewicz przedstawiła jak wyglądają finanse związku Powiatowo-Gminnego 

„Koryciński”. 

 

 

Ad.17/ Nie było. 

 

Ad.18/ Wobec wyczerpania porządku dziennego X Sesji Rady Gminy Korycin pani 

przewodnicząca stwierdzeniem „Zamykam obrady sesyjne” zamknęła je, dziękując 

jednocześnie za sprawny i rzeczowy ich przebieg. 

 

Protokołowała:                                                                            Przewodniczący Rady: 

Urszula Wynimko                                                                          Emilia Lengiewicz 


